
1 

 

Protokół Nr 37/2024 

z posiedzenia komisji samorządowej odbytego w dniu 23 kwietnia 2024 r. 

 

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Renata Błaszczyk i 

przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności  

do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu komisji udział wziął Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Strąk.  

Porządek posiedzenia: 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Kieleckiego Obszaru 

Funkcjonalnego 2030+, 

b. zapewnienia uruchomienia linii autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej w ramach Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o 

charakterze użyteczności publicznej, 

c. wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 

grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie Gminy 

Pierzchnica. 

 

Ad 1.a)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

              przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego 

2030+. Przedstawiła brzmienie projektu uchwały i uzasadnienia do projektu. Poprosiła 

Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że strategia została opracowana przez specjalistyczną firmę 

konsultingową zatrudnioną przez Kielecki Obszar Funkcjonalny. Liderem tego obszaru jest 

miasto Kielce, który jest partnerem wiodącym i oni pewne rzeczy wskazywali. Opracowana 

strategia ma dużą dozę ogólności. Taki  dokument jest wymagany przy pozyskiwaniu środków 

unijnych. Zatwierdzenie strategii zaczęło się od miasta Kielce i po kolei gminy wchodzące do 

KOF tą strategię zatwierdzają. W oparciu o tą strategię między innymi gmina Pierzchnica 

będzie mogła o jakieś środki występować ale o jakie to do końca nie wiadomo i na jakie 

działania, w zależności na jakie będą dostępne. Poprosił panią Monikę Pawlik kierownika 

referatu inwestycji i ochrony środowiska o przedstawienie ewentualnie więcej szczegółów 

ponieważ z ramienia urzędu uczestniczyła w pracach KOF. 

 Kierownik Referatu inwestycji i ochrony środowiska Monika Pawlik poinformowała, że 

najważniejszym celem przyjęcia strategii przez Kielecki Obszar Funkcjonalny jest to, bo teraz 

środki dla porozumień gmin jakim jest KOF mogą być udzielane jedynie na projekty tzw. 

zintegrowane. W poprzedniej perspektywie były środki finansowe rozdzielane na każdą gminę 

wg liczby mieszkańców i każda gmina sama realizowała projekt, który się wpisywał w jakiś cel 
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czy działanie. Od tego okresu programowania są zapisy programów unijnych, że nie może 

sobie każda gmina w ramach KOF realizować tylko muszą być zintegrowane. Omówiła jakie 

środki zostały przydzielone dla gminy i jakie działania będą możliwe do realizowania.  

 W dyskusji członkowie komisji wskazywali, że lepiej byłoby gdyby gmina sama mogła 

decydować co za przydzielone pieniądze można robić. 

Po dyskusji i analizie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego 2030+ przewodnicząca komisji poddała 

pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego 2030+. 

Na 7-osobowy skład komisji w głosowaniu wzięło udział 7 członków komisji i za było  

7 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego 2030+. 

 

Ad 1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

              zapewnienia uruchomienia  linii autobusowych o charakterze użyteczności publicznej 

w ramach Funduszu rozwoju przewozów autobusowych  o charakterze  użyteczności 

publicznej. Przedstawiła brzmienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem i poprosiła 

Burmistrza o informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że projekt uchwały jest wyjściem naprzeciw wniosków 

mieszkańców, bo takie były wnioskowane. Jest problem z komunikowaniem się do Pierzchnicy 

więc byłyby uruchomione dwie trasy. Pierwsza to Pierzchnica – Skrzelczyce przez Górki i druga 

trasa z Pierzchnicy – Osiny – Drugnia Rządowa –Drugnia – Wierzbie – Strojnów do Pierzchnicy. 

Wnioski takie zostały złożone do Wojewody na takie trasy żeby kursy były dwa razy, trzy razy 

w ciągu dnia. Jak się uruchomi to się zobaczy czy jest zasadne czy nie uruchomienie takich 

kursów, jak się nie sprawdzi to trudno komuś tłumaczyć, że nie ma kogo wozić.  

 Przewodnicząca komisji powiedziała, że na zebraniu w Brodach mieszkańcy też zgłaszali 

żeby przedłużyć kurs do Pierzchnicy. 

Burmistrz powiedział, że tam kurs jest organizowany z gminą Morawica i musi być tak cały rok, 

dopiero na przyszły rok będzie możliwa zmiana, bo chodzi o przedłużenie trasy żeby kurs nie 

kończył się w Maleszowie tylko w Pierzchnicy. 

 Radna Kamila Adamczyk sugerowała, żeby kurs z rejonu Drugni był tak ustalony żeby 

młodzież dojeżdżająca do szkół w Kielcach mogła dojechać do Gumienic na godzinę 6.30.

 Burmistrz zwrócił uwagę na to żeby można było uruchomić kursy po terenie gminy 

trzeba mieć przewoźnika. Na takie krótkie trasy żaden przewoźnik z zewnątrz nie przyjdzie. 

Powiedział, że będzie prowadził rozmowę z tym co świadczy dowozy uczniów do szkoły żeby 

takie kursy obsłużył. Przewoźnik jak zwiezie uczniów do szkoły i ma wolne to w tym czasie 

mógłby obsłużyć dodatkowe kursy.   

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

zapewnienia uruchomienia  linii autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w 

ramach Funduszu rozwoju przewozów autobusowych  o charakterze  użyteczności publicznej 
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w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 7 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

zapewnienia uruchomienia  linii autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w 

ramach Funduszu rozwoju przewozów autobusowych  o charakterze  użyteczności 

publicznej. 

 

Ad 1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, 

prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok 

zwierzęcych i ich części na terenie Gminy Pierzchnica. Przedstawiła brzmienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem i poprosiła Burmistrza o informację w sprawie projektu 

uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że ten projekt uchwały został zdjęty z poprzedniej sesji ale 

okazuje się, że musi być przyjęty w przedstawionym kształcie. W uchwale są zapisane ogólne 

zasady ale jak przedsiębiorca będzie się ubiegał o zezwolenie będzie musiał spełniać jeszcze 

inne kryteria, które nakładają inne instytucje. Powiedział, że nie planuje żeby na terenie 

gminy powstawały spalarnie czy grzebowiska. Natomiast ustawa nakłada obowiązek, że 

muszą być ustalone zasady. 

 Pracownik Urzędu Miasta i Gminy Pierzchnica Monika Czechowska podinspektor ds. 

ochrony środowiska powiedziała, że taka uchwała musi być podjęta ponieważ jest nowe 

schronisko i nowy podmiot, który wyłapuje bezdomne zwierzęta i trzeba wydać zezwolenie 

na prowadzenie takiej działalności. Zasady na wydawanie zezwoleń na prowadzenie 

schronisk czy spalarni zwłok muszą być zawarte w jednej uchwale, bo jak nie będzie 

uregulowanie określonego zakresu to Wojewoda uchyli taką uchwałę.   

Przedstawiła informację o realizacji programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Pierzchnica na rok 2024r. Przybliżyła 

jak przebiega wyłapywanie bezdomnych psów i ile ich było od początku roku, sprawy 

kastracji, sterylizacji zwierząt oraz adopcji zwierząt. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 

schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich 

części na terenie Gminy Pierzchnica w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 7 członków komisji. 
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 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 

schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich 

części na terenie Gminy Pierzchnica. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła ostatnie posiedzenie komisji obecnej kadencji rady. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
Protokółował: 
S. Kielesiński                                                                    
                Przewodnicząca komisji 
 
                                                                                                                      Renata Błaszczyk 
 

 


